
 
 

 

 

 

Protokoll fört vid 134:e ordinarie styrelsemötet för Aneby Näringsliv Ekonomisk Förening  

 

Datum: 2024-06-13, kl. 17:00-18:30 

Plats: Näringslivets hus 

Närvarande: Marco Fjordmark, Kristoffer Hansen, Josefin Björlingson (på Teams), Carina Nohrs 

Övriga: Marthina Knutsson 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande Josefin Björlingson öppnar mötet. 

 

§ 2 Val av justerare 

 Till att justera dagens protokoll valdes Marco Fjordmark.  

 

§ 3 Föregående protokoll 

 Protokoll från 2024-04-17 godkänt. 

 

§ 4 Ekonomi 

Kassören rapporterar att resultatet ligger på 132.000:-. Fem medlemmar har inte betalat ännu. 

Påminnelsemail kommer att skickas ut.  

 

§ 5 Pitch – Varför ska ett företag vara med i Aneby Näringslivsförening?  

Vad vill föreningens medlemmar? Viktigt att styrelsen företräder alla medlemmar. Plocka ut några 

punkter från Svenskt Näringslivs enkät för Aneby för att arbeta med det som inte är bra. Fokusera på 

några punkter för att skapa förändring och förbättring. Vi behöver få in fler företagare i styrelsen 

Anna Gillek är inbjuden att dra Svenskt Näringslivs ranking den 8 oktober på nätverksmöte för 

näringslivet. Tjänstepersoner från kommunen och poltiker kommer också att delta/bjudas in. 

Föreningen bör bli/vara en speaking partner gentemot kommunen och politiken för att tillsammans 

lyfta Aneby. Inleda varje frukostmöte med vad föreningen är till för och vilka som sitter i styrelsen?  

Nystart/workshop efter semestern genom att analysera 3 frågor/punkter från Svenskt Näringslivs enkät 

som vi kan jobba mer ingående med att påverka för att nå förbättrat resultat.  

  

 

§ 6 Genomförda aktiviteter sedan sist: 

Frukostmöte på Fritidsgården i maj, bra uppslutning, fin inredning och trevlig lokal.  

Anebydagen 11 maj. Mycket folk på torget och vid ICA. Fint väder. Många företag med på skärmen. 

 

§ 7 Plan för 2024 – Vilka aktiviteter ska planeras in? 

- Frukostmöten och teman 

- AW=16 oktober kanske på Torebrings? Carina frågar. 

- Skördemarknad 28 september? Carina undersöker möjligheterna.  

- Styrelsemöte höst: 29/8 (17:00), Svenskt Näringsliv 8 oktober, kvällsmöte, Workshop ANL 26/9, 

styrelsemöte 27/10, styrelsemöte/jultallrik 12/12. 

 

 

§ 8 Rapport köpmännen – mailas in i förväg. Inget att rapportera.  

Förslag till datum för Anebydagen 2025 blir den 24 maj, förslaget godtaget.  

 



§ 9 Rapport Science Park 

• Övergripande mål/indikatorer för 2024   

- 4 aktiviteter: 4 st 

- 20 st steg 1 (idéer): 11 st 

- 4 steg 2 (träffar regelbundet i ca 2-3 mån): 4 st 

- 8 företagsstarter: 3 st 

• 24/4 Inspirationsföreläsning Almi - 1 deltagare från Aneby 

• 21/5 Entreprenörsnätverket Eksjö/Aneby – 1 deltagare från Aneby 

• 30/5 Coworking – 3 deltagare 

 

 

§ 10 Rapport kommunen: Revidering av näringslivsstrategin pågår. Kommer att gå ut  

på remiss till föreningen i början av hösten. Strategin kommer att tas i Kommunfullmäktige i 

november. Framtagning av handlingsplan därtill pågår.  

 

 

§ 11 Medlemsfrågor: Nya medlemmar, Embers Åkeri och Grönsakshallen 

Profil på nya styrelsemedlemmar: Engagemang, ha tid. Få med olika branscher.  

Styrelsen funderar och lyssnar runt till kommande styrelsemöte i augusti. 

 

§ 12 Övriga frågor 

- Lokalens uppfräschning blev bra, fräscht, trevligt och inbjudande. 

- Tv-reklam på ICAs monitorer – film inspelad av Science Park i lokalen. Marknadsföring av SP 

utbud i Aneby samt film med Anebyföretagare om näringslivsföreningen. Läggs ut i augusti, 

Power Pictures anlitas.  Science park bidrar med 5000:- till kostnaden. Totalkostnad 1200:-/månad. 

 

§ 13 Nästa möte 

29 augusti, kl. 17:00 på Köpmansgatan 9. 

 

§ 14 Mötet avslutas av ordföranden. 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

Josefin Björlingson  Marco Fjordmark  Carina Nohrs 

Mötes ordförande  Justerare   Sekreterare 

  

 

 

 

 


